



Mötesgrupp
SRRS/Södra

Mötesort
Digitalt

Mötesdatum
2021-03-28

År/Mötesnr
2021/03

Närvarande

Ulrika Hall (ordförande), Jörgen Simonsson (vice ordförande), Denniz Jönsson (kassör), Felicia Bulkin (ledamot), Jenny Rylander (ledamot), Åsa Simonsson (suppleant), Helena Augzell (suppleant), Filip Ingebrigtsen (suppleant) och Emmy Persson (suppleant).

Anmält förhinder

Katarina Grege (sekreterare)

Frånvarande

Emma Mårtensson (ledamot)

§22.Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

22.1. *Val av protokollförare*

Ulrika Hall utsågs till protokollförare vid dagens möte.

22.2. *Val av protokolljusterare*

Denniz Jönsson utsågs att justera protokollet från dagens möte.

22.3. *Godkännande av dagordning*

Styrelsen godkände dagordningen.

§23.Föregående mötesprotokoll

Inget att rapportera

§24.Rapport AU

Inga AU-beslut sedan föregående möte.

§25.Bordlagda ärenden

Inga bordlagda ärenden sedan föregående möte.

§26.Inkomna ärenden

Inga inkomna ärenden sedan föregående möte.

§27.Ekonomiärenden

27.1. *Denniz redovisade intäkter och utgifter sedan föregående möte.*

§28.Medlemsärenden

Inga inkomna ärenden sedan föregående möte.

§29.Aktiviteter

29.1. *Styrelsen beslutade att boka in ett webinar om foderberikning med Petra Johansson och att avdelningen bjuder medlemmarna på detta webinar.*

29.2. *Jörgen har haft kontakt med en viltspårsdomare angående att ordna ett DM i maj. Provet kommer att behöva fördelas på två dagar. Jörgen fortsätter diskussionen med domaren angående vilka datum, hur många ekipage som kan vara med och kostnad. Styrelsen föreslog att det är först till kvarn som gäller, att det lottas vilken dag man får gå prov, att anmälan ska vara bindande och att provets form är öppenklass spår.*

Justeras mötesordförande

Justeras protokolljusterare

Protokollförare

Ulrika Hall

Denniz Jönsson

Ulrika Hall



Mötesgrupp
SRRS/Södra

Mötesort
Digitalt

Mötesdatum
2021-03-28

År/Mötesnr
2021/03

Närvarande

Ulrika Hall (ordförande), Jörgen Simonsson (vice ordförande), Denniz Jönsson (kassör), Felicia Bulkin (ledamot), Jenny Rylander (ledamot), Åsa Simonsson (suppleant), Helena Augzell (suppleant), Filip Ingebrigtsen (suppleant) och Emmy Persson (suppleant).

Anmält förhinder

Katarina Grege (sekreterare)

Frånvarande

Emma Mårtensson (ledamot)

-
- 29.3. *Ingen återkoppling från SRRS/TK angående de domare vi föreslagit till både årets och kommande års utställningar. Ulrika kontaktar TK.*
- 29.4. *Emmy rapporterade att hon haft kontakt med Margareta Borglin angående anordning av promenader och att det snart kommer förslag på datum.*
- 29.5. *BISS-2023*
Plats är bokad på Backagården
- 29.6. *BISS-2021*
Årets BISS är inställt. På samverkansmötet frågar Ulrika de övriga avdelningarna om vi ändå ska försöka få till ett KM i viltspår.

§30. Övriga ärenden

- 30.1. *Alla har nu fått inloggning till vår gemensamma mail.*
- 30.2. *Inför Fullmäktigemötet 2021*
Styrelsen beslutade att alla i styrelsen läser igenom handlingarna och återkommer i chatten om det finns några kommentarer.
- 30.3. *Samverkansmöte*
Ulrika informerade att det är samverkansmöte med central och de andra avdelningarna 210329 och frågar om det är något som styrelsen vill att hon ska ta upp utöver KM i viltspår.

§31. Nästa styrelsemöte

Styrelsen beslutade att hålla nästa arbetsmöte den 26 april klockan 19.00, digitalt möte.

§32. Mötets avslutande

Ordföranden tackade alla närvarande och avslutade mötet.

Justeras mötesordförande

Ulrika Hall

Justeras protokolljusterare

Denniz Jönsson

Protokollförare

Ulrika Hall